



Canadian Team Handball Federation
Fédération Canadienne de Handball Olympique

www.handballcanada.ca

Aug 1, 2024

Position Posting

Volunteer Coach – National Junior Men’s Handball Team

The CTHF Board of Directors is seeking applicants for the position of Volunteer Coach National Junior Men’s Handball Team (players born 2005-2006). This position will report to the Director, High Performance CTHF.

Qualifications

- Degree in Physical Education or equivalent and thorough knowledge of team handball;
- NCCP course completed. (Comp Intro and Comp. Dev.) and/or an adequate mixture of knowledge and experience even if the coach has completed the previous level 3 and 4;
- Demonstrate the ability to successfully motivate and manage high performance athletes;
- Demonstrate the ability to lead, direct and manage sport programs at the elite level;
- Excellent administration and organization skills;
- Demonstrate the ability to work with a limited budget;
- Demonstrate the ability to work in a team environment;
- Excellent interpersonal, communication, and motivation skills;
- An availability to travel in Canada and abroad;
- Ability to communicate fluently in either French and English. (If one coach speaks only one of these languages, the assistant coach must be able to communicate in the other)
- Completion of a Canadian Criminal Record Check for the vulnerable sector;
- Preference will be given to Canadian residents.

Interested volunteers are to please submit via email a brief resume and letter of intent to Carrie Kuypers, President CTHF (president@handballcanada.ca) and Kathryn Howden, Director Marketing & Communications (k.howden@handballcanada.ca).

- **deadline for applications August 15, 2024**
- beginning of contract asap
- contract details to be negotiated with successful candidate

Please direct questions and inquiries to : Carrie Kuypers, President CTHF (president@handballcanada.ca) and Christian Latuilippe, National Team Manager CTHF (c.latuilippe@handballcanada.ca).

Thank you!
The CTHF Board of Directors



Canadian Team Handball Federation

Fédération Canadienne de Handball Olympique

www.handballcanada.ca

1er août 2024

Postes à pourvoir

Entraîneur bénévole - Équipe nationale junior de handball masculin

Le conseil d'administration de la FCHO est à la recherche de candidats pour le poste d'entraîneur bénévole de l'équipe nationale junior masculine de handball (les athlètes nés en 2005-2006). Ce poste est placé sous la responsabilité du directeur de la haute performance de la FCHO.

Qualifications

- Diplôme en éducation physique ou équivalent et connaissance approfondie du handball en équipe ;
- Cours du PNCE terminé. (Comp. Intro et Comp. Dev.) et/ou un mélange adéquat de connaissances et d'expérience même si l'entraîneur a suivi les niveaux 3 et 4 précédents ;
- Démontrer la capacité à motiver et à gérer avec succès des athlètes de haut niveau ;
- Démontrer la capacité à mener, diriger et gérer des programmes sportifs au niveau de l'élite
- Excellentes compétences en matière d'administration et d'organisation ;
- Démontrer sa capacité à travailler avec un budget limité ;
- Démontrer la capacité à travailler en équipe ;
- Excellentes compétences en matière de relations interpersonnelles, de communication et de motivation ;
- Une disponibilité pour voyager au Canada et à l'étranger ;
- Capacité à communiquer couramment en français et en anglais. (Si l'un des entraîneurs ne parle qu'une de ces langues, l'entraîneur adjoint doit être capable de communiquer dans l'autre langue).
- Vérification du casier judiciaire canadien pour le secteur vulnérable ;
- La préférence sera donnée aux résidents canadiens.

Les bénévoles intéressés sont invités à envoyer par courrier électronique un bref curriculum vitae et une lettre d'intention à Carrie Kuypers, présidente de la FCHO (president@handballcanada.ca) et à Kathryn Howden, directrice du marketing et des communications (k.howden@handballcanada.ca).

- **Date limite de dépôt des candidatures 15 août 2024**
- début du contrat dès que possible
- les détails du contrat seront négociés avec le candidat retenu

Veuillez adresser vos questions et demandes de renseignements à : Carrie Kuypers, présidente de la FCHO (president@handballcanada.ca) et Christian Latuilippe, responsable de l'équipe nationale de la FCHO (c.latuilippe@handballcanada.ca).

Merci de votre attention !

Le conseil d'administration de la FCHO